

Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

23.05.2023 - Kolej Orlík, Dejvice

zápis provedli: Pavel Mašinda a Aleš Novák

začátek zasedání: 18:13

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Program zasedání

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)
2. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)
3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)
4. Info z Centrály (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)
5. Schválení zápisů (vede: P. Mašinda, typ: hlasování, čas: 5 min.)
6. IP 2023-P1 Odvody na centrální účty (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 10 min.)
7. Mikiny SU ČVUT - Ekonomická činnost (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 10 min.)
8. Potvrzení Usnesení 2023-04-14 přijaté per rollam - ekonomická činnost klubu Čajovna - Lesamáj 2023, Hanami 2023, iKariéra 2023 a Kladenský majáles 2023 a BION Kladenský majáles 2023 (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 10 min.)
9. Ekonomická činnost - letní ples SU ČVUT (vede: O. Váňa, typ: hlasování, čas: 10 min.)
10. Ekonomická činnost - Dýmky na kopci 2023 (vede: V. Lepič, typ: hlasování, čas: 10 min.)

11. Ekonomická činnost - UZEL 2023 (vede: B. Goláňová, typ: hlasování, čas: 10 min.)
12. Plánované budoucí akce a organizace Křesťanského klubu SU ČVUT (vede: D. Králík, typ: informace, čas: 10 min.)
13. Pravidla SU100 a RSS (vede: K. Pilná, typ: hlasování, čas: 15 min.)
14. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: Š. Tichý, typ: diskuze, čas: dle potřeby)
15. Konflikt na Ukrajině (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)
16. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)
TPPPPPPP (vede: M. Jirmanová, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)

Usnesení 2023-05-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání Studentského parlamentu konaného dne 23.05.2023 zasláného do konference Parlamentu dne 21.05.2023 v 18:00.

OHP: 11; 11:0:0 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (M. Slávik): Nic moc se nestalo. Nově se předělala wifi na bloku 7, byla SHOW a oslavili se 25. narozeniny, kde se snědla 3 prasata. Bylo to fajn. Nyní se stagnuje před zkouškami a státnicemi.

Pod-O-Lee (K. Pilná): Proběhl Pod-O-Day a Mezibloky. Proběhla prohlídka BOZP. Probíhají volby na správce bloků. Mohli jste si všimnout, že půjčujeme všem svoje stany. Řešíme postřiky proti sezónímu hmyzu.

Buben (): neobsazeno

Masařka (): Nikdo není přítomen.

Sincoolka (): Nikdo není přítomen.

Hlávkova kolej (): Nikdo není přítomen.

Orlík (F. Hemerka): Proběhla akce. "Ve stylu 80 let". Rekonstruuje se posilovna.

Fakultní klub BION (M. Verbovský): Proběhl Kladenský majáles, děkujeme čajovně že obsluhovala naše hosty. Plánuje se 17.6. charitativní běh Praha-Lidice. Proběhne 81 let od atentátu na Heydricha. Na stránkách fakulty je možnost přihlášení pro pomocníky.

AVC ČVUT (): Nikdo není přítomen.

eFDrive (B. Golářová): Proběhla akce Pražské nádražky. Zítra proběhne grilovačka na plácku za fakultou, která bude zároveň oslavou 10. narozenin klubu.

BEST (V. Fišer): Proběhl motivační víkend a připravují se červnové volby.

FIT++ (B. Karlíková): Řeší se FIT voda. V září bude zároveň Dejvická šifrovačka. Proběhne také rozlučka s Archicafé, i přesto že to není veřejně známá věc. Povedlo se spojit s SPA a propagovat akce společně.

ISC (R. Hruška): Proběhl International day v kampusu. Dále proběhl teambuilding pro aktivní členy. Chystá se grilovačka 6.6. na Masarykově koleji.

STOH (): Nikdo není přítomen.

Klub Čajovna (V. Lepič): SÚZ vyměnil lino na chodbě, což je velmi pozitivní zpráva. Dále proběhla kontrola od bezpečáka a dýmkařský workshop s mistrem dýmky. Brzy

proběhnou Dýmky na Kopci, ale o tom více později. Začíná provoz ve zkuškovém, takže nebude otevřeno každý den.

+/-FEL (T. Havel): Proběhla přednáška pro končící ročníky. Proběhla procházka po Posázaví po stopách Kingdom come.

zaČVUTění (O. Spanilý): Spustili se přihlášky na letní kurz, už jsou první přihlášení. V neděli proběhlo focení pro členy.

GALIBI (D. Msallam): Plánuje se táborák. Dále se plánuje výlet do ZOO Plzeň a Galibi voda, u které se finišuje kompletace a vybírání peněz od účastníků.

IAESTE (): Nikdo není přítomen.

Engineers Prague (T. Petrášek): Proběhl galavečer klubu a galavečer ligy. Akce na léto se teprve vymyslí a budeme informovat na dalším zasedání.

ESC (): Nikdo není přítomen.

Křesťanský klub (D. Králík): Křesťanský klub bude taky dělat grilovačku a to v grilcentru na Strahově. Brzy proběhnou změny v klubu, ale k tomu je další bod.

SÚZ (I. Dvořáková): Archicafé provozoval SUZ a lidem se nelíbilo kafe a sortiment. SPA se domluvil s děkanem a na senátu se odhlasovala změna vedení Archicafé. SÚZu to bylo pouze oznámeno. Brzy proběhne den otevřených dveří na nově zrekonstruovaných pokojích na bloku 11.

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

J. Sláma: Proběhlo fórum studentských senátorů a hostů (letos se zúčastnili zástupci z Brna a RSS). Na minulém zasedání byly schváleny scénář ubytování a přílohy. Na Bubenči se bude montovat nábytek. Dále se řeší dlouhodobý záměr revitalizací kolejí obecně, protože se naskytla příležitost výhodných půjček.

Do toho se řeší rekonstrukce na Hlávkově koleji a na bloku 12.

4. Info z Centrály (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)

M. Jirmanová: Asi jste si všimli že HR manažer Ondřej Rychtera nefunguje. Sám cítil že není přínosem, a tak se rozhodl skončit. Domluva byla společná a není v tom zlá krev. Sám si našel zázskok. V tuto chvíli nám s HR pomáhají Aleš Novák s Barborou Golářovou, uvidíme jak to bude dál.

Výjezdko nám udělalo velkou radost a myslíme si, že se naše první výjezdko povedlo.

O. Váňa se zvedá a upravuje si ponožky s logem SU ČVUT.

O. Váňa: Příští týden proběhne schůze projektřáků, kde se budou řešit i akce na příští semestr. Proběhne to od 18:00 na Fakultě stavební.

Následuje potlesk O. Váňovi, za rychlost s jakou stihl odprezentovat svůj bod.

5. Schválení zápisů (vede: P. Mašinda, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Usnesení 2023-05-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápisy z řádného a mimořádného zasedání Studentského parlamentu konaných dne 12.04.2023, které byly zaslány do konference Parlamentu dne 21.05.2023 v 12:21 a 23.05.2023 18:44.

OHP: 13; 12:0:1 → Usnesení bylo přijato

6. IP 2023-P1 Odvody na centrální účty (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 10 min.)

Š. Tichý: Byla potřeba změnit IP o odvodech. Tato změna se probrala v rámci legislativní skupinky. Proběhly dvě změny. První je přidání zajištění BOZP, na zaplacení kontroly místností.

M. Slávik: Chtělo by to definovat co jsou náklady na BOZP v SU, aby bylo jasně stanoveno, jaké jsou kontroly nebo kolik se za ně bude platit. Je to školení zaměstnanců a vy ani nejste zaměstnanci, takže by se to mělo lépe definovat. Také záleží jaké náklady budou spojeny s kontrolou místností.

M. Jirmanová: Do 10 000 Kč celkem. Samotné školení je za 300 Kč za osobu.

Š. Tichý: Jestli tě napadá jak to popsat lépe, tak si to rádi poslechneme.

M. Slávik: Chápu, že je to nutnost, avšak je to ochrana prezidenta a jde o to jestli to musejí platit kolejní kluby.

M. Jirmanová: Vše bylo popsáno v emailu. Klubům se nechá možnost ponechání jednoho člověka, který to bude kontrolovat. I kdyby se každý rok procházeli všechny kritické místnosti, bylo by to stejně do 10 000 Kč.

M. Slávik: Proč se to dělá na posilovny když je tam revize?

M. Jirmanová: Není to nakázané, je to jen možnost, kterou mohou kluby využít.

K. Pilná: Prohlídka posilovny trvala asi hodinu a půl, a hlavní náplní bylo dotazování jestli máme na stroje revizi.

M. Jirmanová: To IP bylo upraveno hlavně kvůli cash-flow CEN, můžeme tam to BOZP přidat později po další diskuzi.

Š. Tichý: Je to pouze služba kterou můžete využít, ale nemusíme. Žádný paušální poplatek platit nemusíme.

K. Pilná: Prý k tomu BOZP jsou nějaké dokumenty, které byly někomu předány, pravděpodobně paní Sojkové.

M. Jirmanová: Elektronicky asi zatím nejsou, je to pravděpodobně na Strahově v kanceláři. Máme tedy smazat to jedno slovo a jednu zkratku, aby to nebyl problém?

M. Slávik: Ano bude lepší když se to nejdříve zkonzultuje.

Š. Tichý: Jde hlavně o změnu cash-flow, hlavně o mzdu sekretářky. CEN musí platit hodně peněz na začátku září (hlavně kvůli Ahoj techniko!) a kluby neplatí provozní náklady včas. Proto se provozní náklady rozdělí na mzdu sekretářky a zbylé provozní náklady. Byla zrušena pevná lhůta, kluby tak budou mít 2 týdny od vyhlášení vybírání provozních nákladů, kvůli flexibilitě.

Usnesení 2023-05-03:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje důležitý interní předpis o Odvodech na centrální účty ve znění, ve kterém byl zaslán do konference parlamentu dne 23.05.2023 v 19:10.

OHP: 15; 12:0:3 → Usnesení bylo přijato

7. Mikiny SU ČVUT - Ekonomická činnost (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 10 min.)

M. Jirmanová: Byly již objednány mikiny, každá vyjde na 600 resp. 600 a nějaké drobné, které budou zaplacený z PR rozpočtu CEN. Měly by přijít do 2 až 3 týdnů.

Řeší se úprava dokumentu, kvůli špatně vyplněné částce DPH

Usnesení 2023-05-04:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Centrály SU ČVUT Mikiny SU ČVUT zaslanou do konference Parlamentu dne 23.05.2023 v 19:17.

OHP: 15; 12:0:3 → Usnesení bylo přijato

8. Potvrzení Usnesení 2023-04-14 přijaté per rollam - ekonomická činnost klubu Čajovna - Lesamáj 2023, Hanami 2023, iKariera 2023 a Kladenský majáles 2023 a BION Kladenský majáles 2023 (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 10 min.)

M. Jirmanová: Jedná se pouze o potvrzení, že usnesení, které proběhlo per rollam, proběhlo v pořádku. Nerada bych, aby se to opakovalo, s Čajovnou se to už vyříkalo.

Usnesení 2023-05-05:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT potvrzuje své Usnesení 2023-04-14 přijaté formou per rollam.

OHP: 15; 14:0:1 → Usnesení bylo přijato

9. Ekonomická činnost - letní ples SU ČVUT (vede: O. Váňa, typ: hlasování, čas: 10 min.)

O. Váňa: Dlouho jsem tu nestál a dlouho stát nebudu. K letnímu plesu Vám více řekne I. Dvořáková.

I. Dvořáková: Ples bude v maskách, proběhne to v Betlémské kapli 23.6. Řešilo se, že se všechny plesy přesunou na léto. Téma bude "letní království", takže všichni prosím přijďte v maskách. DPH se počítalo přes kalkulačku, takže by mělo být správně. Jedinou netradiční věcí je, že to bude probíhat na nádvoří, kde bude vystavena letní scéna. Bohužel to bude probíhat na kostkách.

O. Váňa: Každý klub dostane určitý počet lístků zdarma.

Usnesení 2023-05-06:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Centrály SU ČVUT Letní ples SU ČVUT zaslanou do konference Parlamentu dne 21.05.2023 v 12:26.

OHP: 15; 14:0:1 → Usnesení bylo přijato

10. Ekonomická činnost - Dýmky na kopci 2023 (vede: V. Lepič, typ: hlasování, čas: 10 min.)

R. Netík: Bude se pořádat sedmý ročník dýmek na kopci. Posunulo se to na 17.6. Afterparty bude na Rku. Letos jsme se víc zaměřili na program.

Usnesení 2023-05-07:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Klubu Čajovna Dýmky na kopci 2023 zaslanou do konference Parlamentu dne 23.05.2023 v 19:37.

OHP: 14; 13:0:1 → Usnesení bylo přijato

11. Ekonomická činnost - UZEL 2023 (vede: B. Goláňová, typ: hlasování, čas: 10 min.)

B. Goláňová: Každý rok pořádáme seznamovák UZEL. Letos se bude konat v září a účastnický poplatek bude 3300 Kč.

Usnesení 2023-05-08:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu eFDrive UZEL 2023 zaslanou do konference Parlamentu dne 23.05.2023 v 17:06.

OHP: 15; 14:0:1 → Usnesení bylo přijato

12. Plánované budoucí akce a organizace Křesťanského klubu SU ČVUT (vede: D. Králík, typ: informace, čas: 10 min.)

D. Králík: V rámci klubu chceme udělat drobné změny. Jedna ze změn je zavedení transparentního účtu a druhá věc je dobrovolný příspěvek pro členy na podporu klubu. Další bod je rozhodnutí udělat každou neděli na Strahově ve školícím centru studentskou církev. Chceme si se Silicon hilleem udělat na to smlouvu. Nejedná se o zakládání nové církve, ale spíše o projekt křesťanského klubu. V červnu parlamentu oznámíme jak jsme to vyřešili.

M. jirmanová: Co chcete změnit ve stanovách.

D. Králík: Nemáme členství jasně stanoveno, to chceme upravovat. V červnu se o tom budeme bavit víc a odhlasujeme si to. Zatím na Strahově rozdáváme letáčky o našem klubu, ale nemusíte si je brát.

M. jirmanová: Pokud budete s čímkoliv potřebovat pomoci, tak jsme vám k dispozici.

13. Pravidla SU100 a RSS (vede: K. Pilná, typ: hlasování, čas: 15 min.)

K. Pilná: Asi jste si všimnuli prohlášení klubu Podolí ohledně výjimek. I přesto že jsem předsedkyně KSÚZ, tak toto jedná jako předsedkyně Pod-o-lee a delegát za klub Pod-o-lee. První incident se odehrál v druhé polovině března. Kdy se na ubytovací oddělení dostala zpráva od lidí, co se chtějí stěhovat ze Strahova na Podolí. Byli odmítnuti s tím že je kolej plně obsazena, ať se ozvou v květnu. Přesto od J. Novotného šla zpráva na ubytovací kancelář, aby byly ubytováni. Toto obcházení bylo nepotřebné a řešilo se 4. 4. na představenstvu a vedoucí kolejí se to taky nelíbilo. Jiří dostal informaci, že se to dělat nemá. Ukončilo se to na tom, že se to nemá obcházet a že se to nebude opakovat.

25.4. bylo zasedání ZZSVS. Neproběhlo žádné řešení, ani se nevyřešilo, jak se budou řešit výjimky. Protože se to neprobralo, tak se založila diskuze v RSS, jak se to bude řešit, aby aktivní z řad nestudentů nebo studentů jiných VŠ mohli pokračovat na dané koleji. Řešilo se to s předsedou RSS, M. Slávikem, P. Gul'ou a V. Křížem. Poté co nebyla schůzka RSS svolaná, tak jsem schůzku svolana a proběhla na Strahově 9.5. Na schůzce se řešily změny v ubytovacích dokumentech a

řešila se problematika výjimek. Seznam vytváří a spravuje předseda kolejního klubu pro aktivní členy. A všechny výjimky pro dané koleje budou podány přes google forms.

Už na tom zasedání se vytvořily formuláře pro nezastoupené koleje a pro ostatní. Email o výjimkách pro ostatní kluby byl zaslán 14.5. s deadlinem zaslání výjimek 17.5.

17.5. byl kontaktován J. Novotný ohledně výjimek za CEN, ten informoval, že to bude M. Jirmanová a Š. Tichý. Do dokumentu však přibýly 3 výjimky a proběhl hovor s J. Novotným, který prohlásil, že výjimek může být kolik chce. Předseda RSS asi nepochopil, že na to jsou google forms. Bylo mu řečeno, že tabulku za klub Pod-O-Lee nechceme zastřešovat, když k ní přibýla další jména. Ve výsledku byly žádosti o výjimky odeslány včetně změn provedených J. Novotným. S připsáním členů CEN souhlasíme, avšak nesouhlasíme s přidáním neaktivního člena, jehož žádost byla podána mimo klub Pod-O-Lee a jeho výjimka nespĺňuje dohodu, která na koleji Podolí je (není možné single ubytování na 5. patrech bloků C a F) což je proti původně stanoveným podmínkám.

P. Valach: Takže 9.5. tyto pravidla stanovená byla za přítomnosti J. Novotného?

M. Slávik: Ano byl u toho.

K. Pilná: Navíc ta žádost byla napsána za klub Pod-O-Lee jako za bývalého předsedu klubu Pod-O-Lee přes klub tato výjimka však nešla, což je to, s čím máme problém.

M. Jirmanová: Nám jde o princip, kdyby přišla žádost od eFDrivu a vy jste to zamítli, tak je to přece špatně.

M. Slávik: Nezamítla by se výjimka někoho koho neznáme, s představenstvem SH se například nejednalo o výjimkách z klubu Čajovna..

M. Jirmanová: Vyznělo to tak, že vy chcete vědět o všech, kteří chtějí bydlet na Podolí.

K. Pilná: Ne, řešíme někoho přihlášeného za náš klub.

Š. Tichý: Přejde mi, že tu jde o komunikační šum...

M. Slávik: Řešili jsme to několik hodin na schůzi a nepřišlo mi, že by si někdo nic neodnesl.

M. Jirmanová: Tohle by se mělo řešit na RSS, co chcete od Parlamentu? Podle Jiřího se to vyřešilo ve středu telefonicky a napsal to do tabulky aby nikoho neobcházela.

K. Pilná: Já jsem mu specificky říkala, aby to poslal přes google forms.

O. Vafková: Mě Email od Jiřího přišel zavádějící. Člověku, který o situaci nevěděl, to nic neřeklo.

M. Jirmanová: Jiří to napsal jako reakci a protože věděl, že na parlamentu nebude.

K. Pilná: Řešení situace, které proběhlo, se mi nelíbilo a že ta výjimka na 5. patře možná není bylo Jiřímu řečeno a přesto byla poslána. Důvod proč to předkládám parlamentu je, že J. Novotný situaci považuje za uzavřenou.

O. Spanilý: Přejde mi problematické abych já, jako delegát, rozhodoval o něčem, do čeho teď tolik nevidím.

M. Slávik: Tak se ptejte, ať to chápete dobře.

Š. Tichý: Tuto situaci budeme řešit příští rok znovu, a vzhledem k tomu, že tu nejsou všichni, tak to tu nemá cenu projednávat, celé je to na širší debatu.

M. Slávik: Mělo by se vyřešit, že ty podněty co jsme řešili, budou sepsány a že se budou dodržovat.

O. Spanilý: Chápu, že to bylo dohodnuté, ale delegáti by měli znát přesné znění toho, co bylo dohodnuté než budou hlasovat.

A. Novák: Takže se dostalo na všechny, i když byli někteří přeskočeni?

M. Slávik: Ano, dostalo se na všechny.

M. Jirmanová: Bylo předem domluveno, že budou schváleni všichni. Původně to bylo SU60, ale letos se to zvýšilo na SU100. Začalo se to řešit a otevřela se diskuze o prioritizaci, protože byla hrozba, že se nedostane na všechny.

M. Slávik: Dohodnuli jsme systém na prioritizaci lidí z kolejních klubů. Navrhnutý systém řadil lidi v tabulce. Požádali jsme dále o prioritu v každém klubu (aby správce sítě na koleji měl vyšší prioritu než správce žehličky). Problém byl, že jména byly přidány na konec klubu Pod-o-lee, ne na konec seznamu, tudíž bylo přeskočeno 26 lidí na Strahově a dalších kolejích.

O. Spanilý: Jde o to jestli se jedná o jednoho člověka, což už samo o sobě je špatně, ale největší problém je, že pokud se toto týká i nás, tak jsme se to dozvěděli 2 dny před deadline.

M. Slávik: První informace o tomto šla do klubů 11.5. až 15.5. šel google forms. To načasování bylo špatné i ze strany SÚZu.

K. Pilná: Ty data jsem na začátku říkala. Je z toho vidět, že jste ty informace měli pozdě. Přejde mi divné, že žádné žádosti na náš klub nepřišly a jediné které přišly, byly od Čajovny, kterým to M. Slávik řekl osobně.

A. Novák: Tím člověkem, který teda rozhoduje o lidech ze zájmových klubů je předseda na daném kolejním klubu?

M. Slávik: Předseda zájmového klubu nahlásí lidi a předseda kolejního klubu ty lidi zapracuje do tabulky podle priorit. Prioritu nastavovali předsedové pro každého svého člena od 1 do 9.

M. Jirmanová: Shodneme se teda na tom, aby se na další schůzce RSS vyřešila jasná pravidla a postupy pro SU100.

M. Čáp: Jak to funguje na Podolí a na Strahově? Má to na starosti jen předseda? Já jsem například s navrhovanými jmény za náš klub nesouhlasil, ale bylo už pozdě.

M. Slávik: Já jsem posílám členům našeho klubu seznam, jestli by lidé o to měli zájem, a to jsme měli jako podklad pro RSS, protože jsme věděli, že Strahov toho vyplývá hodně a z toho jsme následně vycházeli společně se zástupci bloků.

K. Pilná: Rádi bychom také viděli finální tabulku, protože tu jsme zatím neviděli. Tato problematika tu měla zaznít, protože jestli se to bude opakovat, tak máme problém.

Usnesení 2023-05-09:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT apeluje na tvorbu metodiky sestavování seznamu výjimek SU pro SÚZ (SU100), která by vycházela z podkladů vytvořených na schůzce RSS dne 09.05.2023.

OHP: 14;12:0:2 → Usnesení bylo přijato

14. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: Š. Tichý, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

Š. Tichý: Proběhla schůze s kvestorkou a prorektorkou a máme potvrzeno, že se vytvoří dodatek na další rok a v červnu proběhne další schůze, kde se to snad podepíše a připraví se další. Obě strany jsou dohodě nakloněny a ochotny to řešit.

15. Konflikt na Ukrajině (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

M. Jirmanová: K tomuto bodu nic nemáme.

M. Slávik: Ukrajinci se budou stěhovat na jeden blok, ubytování už si budou platit sami. Předpokládá se jejich úbytek do budoucna. Nevíme, kdy skončí evergreen, další debata bude za měsíc.

16. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

M. Jirmanová: SÚZ chce nafotit fotky a shání fotografa na tuto činnost. Pokud někdo má někoho v okolí, prosíme kontaktovat Ivanu Dvořákovou.

O. Váňa: Plánuje se 20.6. jít do Senátu a Parlamentu České Republiky s předsedou senátu na komentovanou prohlídku. Prosíme zájemce o přihlášení.

M. Verbovský: Je tam hezky a mají tapety vyrobené z krávy.

M. Jirmanová: To je jen ochutnávka z toho co tam mají.

V. Pekárek: Nové ceníky Lobkowicz - zdražení koruna na limonády. Dále sleva u pivovaru Kácov je 15 % na piva pro celou Studentskou unii. Platí na všechny oficiální akce klubů SU.

P. Mašinda: Je potřeba za piva platit z účtů SU a přes IČO Studentské unie.

M. Jirmanová děkuje za účast a ukončuje zasedání ve 21:08



Zasedání Studentského parlamentu SU ČVUT

23.05.2023 - Kolej Orlík, Dejvice

PREZENČNÍ LISTINA – DELEGÁTI

KLUB	JMÉNO A PŘÍJMENÍ	PODPIS
Prezident		
Prezident	Markéta Jirmanová	
Kolejní kluby		
Silicon Hill	Martin Šlávik	
Pod-O-Lee	Kateřina Pilná	
Buben		
Masařka		
Sincoolka	MIROSLAV ČAP	
Hlávkova kolej	Peter Guľa	
Orlík	FILIP HEMERKA	
Fakultní klub BION	Michal Verboušek	
Zájmové a externí kluby		
eFDrive	Barbora Golánová	
Engineers Prague	Tim Petrošič	
ESC	Lukáš Čepel	
FIT++	BARBORA KARLÍKOVÁ	
ISC CTU in Prague	RAJMOND HRUŠKA	
Klub Čajovna	Václav Lepič	
zaČVUTění	Ondřej Správic	
Akademický senát ČVUT		
AS ČVUT	JAKUB SLÁMA	



Zasedání Studentského parlamentu SU ČVUT

23.05.2023 - Kolej Orlík, Dejvice

PREZENČNÍ LISTINA – HOSTÉ

KLUB	JMÉNO A PŘÍJMENÍ	PODPIS
CEN SU	Štěpán Tichý	Tichý
CEN SC	PAVEL MALINA	Malina
KK	Daniel Kralík	Kralík
EFORWE	ALEŠ NOVÁK	Novák
CEN SU	ONDŘEJ VAŇA	Vaňa
EXCEN	IVANA DVOŘÁKOVÁ	Dvořáková
EPD	ADAM HLUBOČEK	Hlubochek
SM	Michal Kochmenc	Kochmenc
KK	OLGA VAŠKOVÁ	Vašková
KK	Pavel Valach	Valach
Klub Čajovna	Veronika Šnajdrová	Šnajdrová
Klub Čajovna	Radovan Pichlík	Pichlík
GALIBI	PAVEL KRÁL	Král
GALIBI	MSALLAM DANIEL	Msallam
FIT++	STANISLAV LEPÍČ	Lepič
POO-O-LEE	DAVID PUCHOŇ	Puchoň
BEST Prague	Václav Fišer	Fišer
+/- FEL	Tomáš Havel	Havel
SH	VÍT PEKÁREK	Pekárek
FK BION	Barbora Ježková	Ježková